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Gdańsk, 24.02.2025 r. 

ANDRZEJ SKIBA 

RADNY MIASTA GDAŃSKA 

Zapytanie Nr 011/25
Pani 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Na podstawie Art. 24 ust. 3 Ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2018.994 

z późniejszymi zmianami) składam zapytanie w sprawie: 

DEFIBRYLATORÓW NA TERENIE MIASTA GDAŃSKA 

Zapewnienie bezpieczeństwa należy do podstawowych obowiązków każdej władzy, także władzy 

samorządowej. Obejmuje to również troskę o życie i zdrowie obywateli. Ochronie tych wartości służą 

między innymi defibrylatory, których poprawne i szybkie użycie może uratować życie człowiekowi, nim na 

miejsce dotrze profesjonalna pomoc medyczna. Na stronach internetowych miejskich spółek oraz 

jednostek organizacyjnych znalazłem podstawowe informacje dot. defibrylatorów, ich liczby, dat zakupu. 

Z uwagi na pytanie od mieszkańca Gdańska, wnoszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Ile łącznie defibrylatorów znajduje się na terenie Miasta Gdańska? Proszę o podanie możliwie 

najnowszych wyliczeń oraz wszystkich lokalizacji. 

2. Czy defibrylatory znajdują się także w pojazdach wchodzących w skład floty autobusów i 

tramwajów? W jakiej liczbie? Kiedy zostały zamontowane i z czyjej inicjatywy? 

3. Ile razy miejskie defibrylatory były używane w Gdańsku na przestrzeni ostatnich pięciu lat? 

Prosiłbym o podanie zestawienia np. w tabeli z liczbą oraz rokiem i miesiącem. 

4. Czy zdarzały się w Gdańsku przypadki kradzieży lub dewastacji defibrylatorów? Ile ich było? 

5. Jakie są plany dot. zakupu i zamontowania kolejnych defibrylatorów w Gdańsku w najbliższych 

latach? Czy władze Gdańska uznają obecną liczbę za wystarczającą? 

6. Czy zakup i montaż defibrylatorów pojawia(ł) się w propozycjach z Budżetu Obywatelskiego? 

Zgodnie z przepisem Art. 24 ust. 6 oczekuję odpowiedzi w ciągu 14 dni. 

Radny Miasta Gdańska 
Andrzej Skiba 

Wpłynęło 25.02.2025 r.


